

<<九寨沟风光>>

图书基本信息

书名：<<九寨沟风光>>

13位ISBN编号：9787503219931

10位ISBN编号：7503219939

出版时间：2002-6

出版时间：中国旅游出版社

作者：阳·泽仁布秋(杨学成)

页数：96

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<九寨沟风光>>

内容概要

阳·泽布秋，别名杨学成，出生于九寨沟风景名胜区扎如沟，现为中国摄影家协会会员，中国艺术摄影学会会员，中国《人与生物圈》杂志特邀摄影记者，四川省摄影家协会会员，自由摄影人。

1984年，到九寨沟管理局工作，现在负责科研工作。

1985年，开始自学摄影，作品先后在五种九寨沟画册，以及《中国风景名胜博览》《中国世界遗产博览》《跨世纪的四川林业》，《中华大熊猫园》等九种画册上发表。

1998年，先后考取中级、高级摄影师资格证书。

2000年，入编《中华翰墨名家作品博览》画册，人民画报社编辑、中国画报出版社出版。

2001年3月，出版学术专著《九寨沟藏族文化散论》，四川民族出版社出版。

2001年8月，摄影论文《试论风光摄影》，在中国艺术研究院摄影艺术研究中心举办的中国优秀摄影论文评选活动中，荣获“中国优秀摄影论文奖”。

2002年，出版《九寨沟风光》摄影专辑画册，中国旅游出版社出版。

Yang.Zerenbuqiu was born at Zarugou of Jiuzhaigou Valley.he is now a member of China Photographers' Association,china Artistic Photography Association special correspondant of "man and Biosphere",member of Sichun Photographers Associations Association,free-lance photographer.

1984-now,work in Jiuzhaigou Administration,now in charge of scientific reaearch work.

1985,began learning photography.Works published in five picture albums about Jiuzhaigou.

1998,conferred the cerfificates of photographer and senior photographer.

2000,inscribed in "Collection of Works by China's Well-known Writers,Painters and Photographers"by the People's Pictorial Press.

March 2001,"Monograph on Tibetan Culture at Jiuzhaigou"published by Sichuan Nationalities Publishing House.

August 2001,awarded the prized of fine thesis on photography for "on Landscape Photography"at Photography Art Research Center of China Art Research Institute.

2002,photo album"Scenery o fJiuzhaigou"published by China Travel and Tourism Press.

<<九寨沟风光>>

书籍目录

- 1 封面图片：火花海
 - 2 封底图片：火红的秋天
 - 3 九寨秋色
 - 4 犀牛海
 - 5 诺日朗瀑布
 - 6 秋染双龙海
 - 7 芦苇海
 - 8 九寨沟的夏天
 - 9 秋韵
 - 10 秋醉树正群海
 - 11 彩虹迎宾
 - 12 宝镜岩
 - 13 秋光弥漫的小道
-
- 后记
- 简历

<<九寨沟风光>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>